

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL  
TEX.SB/1/Add.4  
20 June 1974

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE IN TEXTILES

Notifications Under Article 2, Paragraph 1

Note by the Chairman

Addendum

Attached are copies of notifications received from India, the Philippines and Poland in accordance with paragraph 1 of Article 2 of the Textiles Arrangement, together with the summary tabulations prepared by the secretariat for these notifications.

Also attached is a letter received from Austria concerning the notification made by Hungary which was circulated to members during the first meeting of the TSB held on 23 April.

ARRANGEMENT CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL DES TEXTILES

Notifications au titre du paragraphe premier  
de l'article 2

Note du Président

Addendum

On trouvera ci-joint copie de notifications émanant de l'Inde, des Philippines et de la Pologne et présentées conformément aux dispositions du paragraphe premier de l'article 2 de l'Arrangement concernant les textiles, ainsi que des tableaux récapitulatifs établis par le secrétariat.

Ci-joint également copie d'une lettre de l'Autriche concernant la notification émanant de la Hongrie qui a été communiquée aux membres pendant la première réunion de l'OST, le 23 avril dernier.